Message

信息

What's next?

下一步是甚麼?

梁誠德牧師 Pastor Tony Leung

- 4你們要常在我裡面,我也常在你們裡面。枝子若不常在葡萄樹上, 自己就不能結果子;你們若不常在我裡面,也是這樣。
- 5我是葡萄樹,你們是枝子。常在我裡面的,我也常在他裡面,這人就多結果子;因為離了我,你們就不能做甚麼。

4 Abide in me, and I in you. As the branch cannot bear fruit by itself, unless it abides in the vine, neither can you, unless you abide in me. 5 I am the vine; you are the branches. Whoever abides in me and I in him, he it is that bears much fruit, for apart from me you can do nothing.

Theme 2024

Discipleship 門徒:

扎根基督生命 Rooted in Christ 結出聖靈果實 Bearing the fruit of the Holy Spirit

組長之關顧及訓練 focusing in a few 但同時 without 不忽略大多數 neglecting the multitude

1. Chosen 蒙召

- 4神所爱的弟兄們, 我們知道你們是蒙揀選的,
- 4 For we know, brothers loved by God, that he has **chosen** you,

2. Imitator 效法

- 6你們效法了我們, 也效法了主,在大患難中, 帶著聖靈的喜樂接受了真道。
- 6 And you became imitators of us and of the Lord, for you received the word in much affliction, with the joy of the Holy Spirit,

3. Exemplar 榜樣

- 7 這樣,你們就成了 馬其頓和亞該亞 所有信徒的榜樣。
- 7 so that you became an example to all the believers in Macedonia and in Achaia.

|為己無所求, "Nothing for myself 為主求所有 | Everything for the Lord"

價值觀 Value View

自我形象self-esteem、 成功觀 success、 失敗觀 failure、 苦難觀 affliction、 死亡觀 death、 事業觀 career、 家庭觀 family

Discipleship 門徒:

扎根基督生命 Rooted in Christ

結出聖靈果實 Bearing the fruit of the Holy Spirit